2025 主日崇拜事奉輪值同工

| | 本週主日 This Sunday 6/15/2025 | 下週主日 Next Sunday 6/22/2025 | | |
|-----------------------------------|--|-------------------------------|--|--|
| 中文主席 English Presider | 張文迪 | 陳競一 | | |
| 中文講員 English Speaker | 馬丁牧師 Pastor Martin | | | |
| 翻譯 Interpreter | 吳永佳 胡子萍 | | | |
| 中文司琴 Pianist | Lauren/Daniel | Kaytlin | | |
| 中文招待 | 红丽 - 张 木 : | 張超英,陳 峰,姚慧敏 (C) | | |
| Ushers | 顔 麗,王 瑩,李 濤 | /Tony Tan (E) | | |
| 音響/投影 | ¥ # / 102 3. 4hr | 孫 強/徐慧君 (C) | | |
| Audio Engineer/PPT | 姜 華/單永衛 | Leon/Larry (E) | | |
| 托兒 Nursery | 姚慧敏 | Susan Hsieh | | |
| 分菜同工 | 胡子萍,李俊麗 | 吳美莲,沈 勤 | | |
| Lunch Serving | 孔維秀, 盧利静 | 吳永佳, 方陳瑛 | | |
| 廚房清潔同工 Cleaning | 陳競一,李 銘 | 姜 华,陳 峰 | | |
| 保安 Security | 李允誠 | 姜 华 | | |
| 教會清潔 Church Cleaning | 橄欖小組 Olive Group | 青年領袖 Youth Leaderships | | |
| 週二 Tuesday 10:00AM | 姐妹團契 Women's Bible Study Fellowship (教会實體聚會) 暑假休息 | | | |
| 週三 Wednesday 7:30PM | 祷告會 Prayer Meeting(ZOOM Meeting ID: <u>321-971-546</u>) | | | |
| 週 <i>五/</i> 週六 Fri./Sat. Night | 家庭小組查經 Family Bible Study | | | |

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$18,500.00 宣道 Mission: \$2,950.00

| Contributions | Last Sunday | Month-to-date | May Income | May Expenses |
|---------------|--------------|---------------|---------------|--------------|
| 奉獻 | 上週 | 本月已收 | 收入 | 支出 |
| 常費 General | \$4, 414. 00 | \$11, 439. 00 | \$20, 286. 49 | \$7, 836. 88 |
| 建堂 Building | \$0.00 | \$0.00 | \$200.00 | \$0.00 |
| 宣道 Missions | \$725. 00 | \$725. 00 | \$3, 625. 00 | \$0.00 |
| 其他 Special | \$0.00 | \$0.00 | \$0.00 | \$0.00 |

每月背诵经文 Monthly Verses - 六月份 June, 2025:

人非有信, 就不能得神的喜悅; 因為到神面前來的人必須信有神, 且信祂賞賜那尋 求祂的人。(希伯來書 Hebrew 11:6)

我的神必照祂荣耀的丰富,在基督耶稣里,使你们一切所需用的都充足。(腓立比書 Philippians 4:19)

| 英語牧師 English Pastor | | |
|----------------------|--|--|
| Martin Stidham | | |
| Tel: (312) 622-3447 | | |
| stidmart@outlook.com | | |

長老 Elder 張文迪 Wen-Dvi Chang Tel: (918) 252-4886 wendviandlouise@gmail.com



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

装備信徒活出以神為中心的生命

Equipping believers in God-centered Life 聯合主日崇拜程序

COMBINED ORDER OF WORSHIP

六月十五日 June 15, 2025

10:45AM - 12:20PM

主席 Presider: 張文迪

司琴 Pianist: Lauren

講員 Speaker: 馬丁牧師 Pastor Martin

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 詩篇 Psa Im 詩 107: 1. 31-32 主席 Presider 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主祷文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 讚美 Praise Songs 敬拜讚美團 Praise Team

祈祷 Invocation 主席 Presider 讀經 Scripture Reading 詩篇 Psalm 103: 1-14 眾坐 Congregation

感言分享 Appreciation Sharing

諮道 沉浸在父与祂的祝福中 馬丁牧師

Sermon **Basking in the Father and His Blessings Pastor Martin** 回應/奉獻 Response/Offering

主席 Presider

青少年 Youth

183 Great are Thy Mercies 天恩歌

主席 Presider 歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 張文迪長老 Elder Chang 祝禱 Benediction

阿們頌 Amen Praise 默禱 Silent Prayer 眾立 Congregation 眾坐 Congregation

殿前代禱 Altar Prayer 祷告图 Prayer Team

報告事項:

- 1.歡迎大家參加今天的主日崇拜。恭祝父親們,父親節蒙福。願神赐福大家並祂所喜 悦的人。
- 2. 下主日(6/22) 有两场崇拜, 第一场英文崇拜早上9: 15 開始, 第二场中文崇拜(英语翻译) 10: 45 開始, 同時有線上直播。請預備心參加。中文成人主日學, 將在9: 30AM 開始, 英文成人和青少年主日學, 將在10: 45 AM 開始, 請留意时间。
- 3.本週三晚上祷告會 (6/18) 7:30 PM 在 ZOOM 上舉行。請預留時間參加。多祷告, 多有力量, 邀请大家一起来为我们的教会同心祈求。
- 4. 教會夏季主日學課程開始習詩篇。請大家把握機會來學習詩篇中神的屬性。
- 5. 今年教會暑期兒童聖經營將於 7/21-7/25 舉行。請大家留意並準備預留時間參與。 詳情可以向維秀姐妹詢問。此外, 我們將會在 8/6-8/8 幫助阿肯色州恩典華人教會 的兒童聖經營。我們也需要志願者, 請向方向長老詢問。
- 6. 暑期(6-7月) 小組聚會安排如下: 週五晚上在教會聯合小組聚會晚上 7: 30 開始, 聯絡人: 方向長老, 允誠弟兄或競一弟兄; 廣東小組繼續每月第二與第四週六晚 上在教會聚會, 每月第一與第而週五晚上在線上聚會, 聯絡人是劉偉衡弟兄; 英 文小組每月第二與第四在家裡聚會, 請聯繫馬丁牧師或 Jake 弟兄。

祷告事項:

- 1. 為聘牧委員會禱告。求神賜給成員們合一、智慧和能力。繼續求主預備一位合適 我們教會的牧者。
- 2. 為 2025 年教會主題禱告:"裝備信徒活出以神為中心的生命。"
- 3.繼續為教會的兒童和青少年事工禱告, 求神預備合適的同工來帶領和服侍這項事工。
- 4. 求神醫治李醫生虛弱的身體。他現在進食有點困難, 求神赐他家人力量和智慧。
- 5. Barbara 師母第四次化療延遲一周,求神帶領。請繼續為 Susan 姐妹虚弱的身體禱告。為華強弟兄化療後的反應祈禱。
- 6. 為砥中已經平安到台灣, 為他的母親禱告。
- 7. 為于燕姐妹的健康完全恢復祈禱。
- 8. 為正在找工作的弟兄姐妹們禱告。祈求神供應他們每天的需要。
- 9. 為我們教會每一位在外旅行的人祈求主的祝福和平安。
- 10. 智勇弟兄將於 7/17 在國內結婚。為他們的婚禮準備禱告。
- 11. 感謝主鳳玲姐妹左眼白内障手術順利。為她眼睛的完全康復禱告。
- 12. 為暑期聖經兒童聖經營的籌備禱告,也預備領袖同工和志願者的身心靈來代禱。

Announcements:

- 1. We welcome everyone especially new friends who are worshipping with us this morning. We wish all the fathers Happy father day. May God bless them and those who attend today's service.
- 2. Next Sunday (6/15) we will have two services, English service starting at 9:15 AM, and Chinese service (with headset English translation) starting at 10:45 AM. Please join us. Adult Chinese starts at 9:30 AM, Adult English and youth Sunday school start at 10:45 AM. Please take note of the start time.
- 3. This week's Wednesday evening prayer (6/18) meeting will be on ZOOM starting at 7:30 PM. We would like you to join and pray together in one accord.
- 4. Church Summer Sunday school class will study the books of Psalm. We will learn about God's characters in Psalms. Please do not miss this opportunity to learn how to apply the teaching of Psalm in life.

- 5. Our church's Summer Vacation Bible School will be held from 7/21-25. Please reserve your time to participate. Please contact sister WeiXiu for more information. Also, we will help the Fayetteville Grace Chinese church with their 1st VBS on 8/6-8/8. We need volunteers. Please contact Elder Fang Xiang for more information.
- 6. Summer (June-July) cell groups meeting schedule as follow: Friday night Chinese cell group meets at church from 7:30 PM, contact person: Elder Fang Xiang, brother Yung Lee, or brother Jing-Yi; Cantonese group will meet on ZOOM on 1st and 3rd Friday night and 2nd & 4th Saturday evening at church, contact person: brother Hank Lau; English cell group will meet on 2nd and 4th Friday evening at home, contact person is Jake or pastor Martin.

Prayer Items:

- 1. Pray for the Pastor Search Committee as they continue their good work in looking for our next Chinese pastor. Pray for unity in our church family.
- 2. Pray for 2025 church theme: "Equipping believers in God-centered Life."
- 3. Please pray for our church's children and youth ministry and ask God to provide us with brothers or sisters to lead and serve in this ministry.
- 4. Pray for Dr. Lee. He is weak, and it is difficult to drink or eat. Pray for strength & wisdom for Kathryn and Jennifer.
- 5. Sister Barbara's 4th treatment was delayed until this week. Susan Gao in Houston has been very weak lately. Pray for her.
- 6. Brother Tim Liu is in Taiwan as his mother is very weak. Pray.
- 7. Pray for Sister Yu Yan's full restoration of health.
- 8. Several are looking for jobs. Pray for God's provision for our brothers and sisters.
- 9. MANY in our church family are traveling. Pray for the Lord's blessing and peace upon each one as they come to mind.
- 10. Brother Felix will get married soon July 17! Pray for him and his fiancé, Yu Nan, as they prepare for their wedding and married life.
- 11. Praise God for Sister Ling's successful cataract surgery. Pray for her as she recovers.
- 12. Pray for the VBS preparation and the leaders and volunteers' mind and heart.

講道大綱 Sermon Outlines:

HE GIVES GOOD GIFTS TO HIS CHILDREN (v. 1-6) 祂赐好礼物给祂的儿女

HE IS MERCIFUL & GRACIOUS 祂有怜悯有恩典 (v. 8-10)

HE POSSESSES A GREAT LOVE 祂拥有伟大的爱 (v. 11-13)

HE TEACHES US AND REVEALS HIMSELF (v. 7-8) 祂教导我们并启示祂自己

HE UNDERSTANDS OUR LIMITATIONS 祂明白我们的有限 (v. 14-18)